
PREDSTAVLJAMO
VAM NAŠ KRAJ:

ŠKOFUICA

Na Škofljici nadaljnjejo s pripravami na grad-
njo novega krajevnega pokopališta, ki bo omogo-
čflo krajanom, da bodo lahko pokopavali svojce
v domačem kraju. Doslej so jih namrei vozili
pokopavat v Smarje-Sap, ki pa leži v grosupeljski
občini. V anketi, ki so jo opravili lansko jcsen, se
je večina krajanov opredelila za izgradnjo novega
pokopališča, kar dokaznje, da je to želja vedne
tamkaj živetih ljudi.

»Že prejšnji svet KS je rezerviral zemljišče za
pokopališče. To zemljišče je zdaj vključeno v Pro-
storsko ureditvene plane, torej je predvideno za
to gradnjo,« nam je pojasnil predsednik sveta KS
Škofljica Jože Jurovif. »V kratkem bomo kupili
nadomestno zemljišče za zamenjavo, pri čemer
smo se že dogovorili z obema lastnikoma parcel,
ki nam bosta odstopila zemljišče za odkup. Da bi
dela kar najbolj pospešili, bomo skušaii zbrati
nekaj sredstev tudi s prispevki krajanov. Težave
so tudi okrog dostopne poti do pokopali&a. Svet
KS računa na razumevanje lastnikov, ki imajo
tamkaj zemljšče in upamo, da ga bodo odstopili.
V nasprotnem primeru bomo morali iti v repro-
jektiranje, kar pa bo spet terjalo čas in denar.«

KS Škofljica ima že izdelane projekte za uredi-
tev ceste Gumnišče-Gornje blato in cesto Reber-
Pleše, potrebno dovoljenje za priglasitev del pa so
pridobili tudi za cesto Reber-Dole. Zdaj čakajo
na sredstva iz komunalnega deficita, s katerimi
naj bi (tudi) financirali asfaltiranje teh cest.

»Poudariti velja, da so gradbeni odbori med
krajani (za vse tri projekte) zbrali po 1000 DEM

Kmalu lastno pokopališče
na gospodinjstvo. Seveda pa bodo morali krajani,
ki bodo uporabljali te ceste razen tega pnspevati
tudi še s fizičnim delom,« meni Jože Jurkovič.

Kot nam je povedal predsednik sveta KS Škof-
Ijica, imajo v planu tudi izgradnjo javne razsvetlja-
ve na sami Škofljici (»vsaj do otroškega vrtca«),
toda težave so z dodatnimi sredstvi. Ob železniški
progi so že postavljene svetilke, zdaj bi potrebo-
vali samo še prižigališče. Predstavniki KS pa so
bili tudi na Republiški upravi za ceste in Mestnem
sekretariatu za komunalno gospodarstvo, promet
in zveze, da bi končno izdelali projekte tudi za
ureditev problematične Dolenjske ceste. Sami so
dali pobudo za ureditev vozišča, kolesarskih stez,
pločnikov in javne razsvetljave.

V sodelovanju z občino pa rešujejo tudi pro-
blem vodovoda v Novem Lanišču, ki sc vlete že
desetletja. Problem je pravzaprav neurejeno last-
ništvo sedanjih poti v tem kraju.

»Zdaj bo občina skušala problem rešiti po prav-
ni poti, potem pa se bomo s krajani dogovorili,
kaj in kako naprej. Šele nato bomo naročili pro-
jekte tako za vodovod, kot za kanalizacijo.«

V lanskem ietu so na sami Škofljici uspeli uredi-
ti parkirišče pred domom krajanov (na stroSke
KS) in povsem prenoviti dvorano v domu kraja-
nov. Le-to so obložili z tesom, obnovljen pa je
tudi oder. Večino dela so opravili člani nedavno
ustanovljenega tunstičnega druStva in člani kul-
turnega društva, potreben denar pa je prispevala

KS. Pod vodstvoro turističnega društva in pod
okriljem KS pa postavljajo tudi nova oglasna me-
sta, kajpak v obliki že vsepovsod uveljavljenih
turističnih kozolčkov. Navsezadnje tudi Škofljici
ne majijka turističnih potencialov.
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Škofljica: dela še dolgo ne bo zmanjkalo


